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Dit is een samenvatting van bijgaande notitie Waterveld (v03) 

 

1. Aanleiding 

Verduidelijking vragen en discussies inzake de vervanging van kunstgrasveld 2 (KG2) van Hockeyclub 

Souburgh (HCS) door een waterveld, zoals besproken tijdens de gecombineerde 

commissievergadering van de Gemeenteraad van Alblasserdam d.d. 08/12/2022. 

2. Inleiding 
 

− KG2 is aangelegd in 1996 

− Vanaf 2018 wordt het veld speltechnisch al afgekeurd door de KNHB 

− Slechts met dispensatie mogen er hockeywedstrijden worden gespeeld 

− Voorwaarde dispensatie: vervanging op korte termijn 

 

− De Gemeenschappelijke Regeling Sportpark Souburgh (GRS) heeft vervanging KG2 (zandveld) 
voor medio 2023 in haar meerjarenbegroting opgenomen 

− Noodzaak voor HCS om dit te ‘upgraden’ naar waterveld 

− Zowel in vergaderingen van de GRS als in overleggen met wethouder (Kraijo) besproken 

− GRS heeft keuze voor waterveld overgenomen 

− De Gemeente Alblasserdam  heeft opdracht gegeven aan Ingenieursbureau Middelkoop Advies 
om bestek waterveld op te stellen (t.b.v. Aanbesteding en Realisatie medio 2023) 

3.  Waarom een waterveld? 

− Van essentieel belang voor voortbestaan van HCS  

− Belangrijk voor niveauontwikkeling in modern hockey 

− Enige vereniging in Zuid-Holland Zuid zonder waterveld 

− Aanzuigende werking omliggende verenigingen op onze leden  

− Belang onderstreept door voorzitter KNHB 

− In het kader van Sportakkoord ook betere mogelijkheden voor bewegen door ouderen 
 

4.  Innovaties hockeyvelden 

− Discussie binnen FIH (internationale hockeybond) over noodzaak watervelden opgestart 

− Alternatieven met droge watervelden nog in zeer pril stadium en vergen lange ontwikkelingstijd 

− Deze alternatieven zijn ook veel duurder 

− Semi watervelden worden in Nederland bijna niet meer aangelegd (even duur als waterveld en  
kortere levensduur) 

− Tijdens Olympische Spelen in Parijs (2024) wordt nog gewoon op watervelden gespeeld 
 

5.  Kostenverschil zandveld – waterveld  

− Vervanging KG2 is al meerdere jaren onderwerp van gesprek binnen de GRS 

− Hierdoor zijn bedragen niet meer één op één vergelijkbaar 

− Eerdere budgetopgave € 340.000 komt uit 2016 

− Sinds eerdere inschatting zandveld: behoorlijke prijsstijgingen en BTW-regeling voor gemeenten 

− Actualisering van berekening Adviesburo R.I.E.T. (april 2021) komt voor zandveld uit op € 520.000 

− Actualisering van berekening Ingenieursbureau Middelkoop Advies (nov 2021) komt voor kunstgras  

waterveld uit op € 679.000       

− Voor de aanleg van een kunstgras waterveld is door het College van B&W zekerheidshalve een 

ruim budget opgenomen van € 750.000 
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6.  Duurzaamheid is gewaarborgd  

− Voor het  gebruik van een waterveld is water en elektriciteit nodig om het veld te besproeien. 

− Beide (water en energie) kunnen op sportpark Souburgh duurzaam worden voorzien 

− Waterverbruik : Op Sportpark Souburgh is voldoende water aanwezig via de sloten. Dit water wordt 

opgepompt,  gefilterd en gesproeid op het  veld. Het komt daarna weer gefilterd in de natuur terug. 

Leidingwater is derhalve niet nodig. 

− Elektriciteit voor verpomping kan worden opgewekt door zonnepanelen. Bijkomend voordeel is dat 

sproeien voornamelijk gebeurt bij droog en zonnig weer. 

− Naast het voorgaande heeft een waterveld het voordeel dat er minder afbraak naar microvezels is. 

 

7.  Exploitatiekosten 

− Door Adviesbureau Sportmaatwerk is in opdracht van de Gemeente Alblasserdam een  rapport 

opgesteld, met daarin een berekening voor nieuwe huurtarieven van de sportvelden op Sportpark 

Souburgh 

− Waterveld leidt tot stijging van € 2.600 op jaarbasis t.o.v. een zand kunstgrasveld 

− HCS is een financieel robuuste vereniging en deze verhoging is zeer goed te dragen in de 

begroting van  HCS 

 

8.  Alblasserwaardse Hockeyclub Souburgh 

− Regionale functie, leden voornamelijk uit Alblasserdam, Papendrecht, en  Molenlanden  

− Sterk verankerd in Alblasserdam 

− Participatie in groot aantal activiteiten, zoals Kaboutersport, Zomerpaspoort, Sportdagen ed 

− Maatschappelijke verantwoordelijkheid via (o.a.) G-hockey en participatie in Sport- en 

Gezondheidsakkoord 

− Circa 350 leden, met ambitie naar 400 leden 

− Goede samenwerking met bedrijfsleven en stichtingen 

 

9.  Financiering waterveld  

− Waterveld past prima in modernisering van Sportpark Souburgh 

− Investering en eigendom door één partij heeft duidelijke voorkeur 

−  Noodzakelijke renovatie van KG2 is het juiste moment om met een relatief kleine stap een 

waterveld te realiseren 

− Hiermee wordt de continuïteit van HCS veiliggesteld 

 

Alblasserdam, 2 januari 2023 


